

Referat Lokalbestyrelsesmøde

Mandag den 6. maj kl.9.00 – Fredenshjem mødelokale Vest i stueetagen

Deltagere: Bestyrelse og suppleanter

Afbud: LJ

Pkt. 1

Velkomst

MH klarer LJ's opgaver –de øvrige klarer det sædvanlige

Beslutninger/Bemærkninger

Alt fungerede perfekt

MH får derfor lov til også næste gang at overtage LJ's opgaver

Pkt. 2

Referat af 8. april

Er alle enige i konstitueringen er som aftalt – jeg kan se jeg har glemt at konkludere

Beslutninger/Bemærkninger

OK

FL har afleveret materiale og en kort info til Super Brugsen(Rene')

Beslutninger/Bemærkninger

OK

Er ÅK oppe at køre – Listeværktøj – frivilligportalens nyhedsbrev – lokalt nyhedsbrev mm.

Beslutninger/Bemærkninger

OK

Pkt. 3

Siden sidst

Landsbestyrelsen informerer

Landsbestyrelsen holder møde den 29-30 april.

FL informerer, såfremt referatet er tilgængeligt

Beslutninger/Bemærkninger

Ikke modtaget – tages på næste møde

Frivilligportalens Nyhedsbreve

Uge 16. 16.1 ikke noget jeg synes har vores interesse

Uge 17 – Ældre Sagens resume af ældrereformen - skal læses – så vi kan debattere den og konsekvenserne af den.

Konference vedr. pårørende i Snorresgade den 4. juni – Fl overvejer at deltage

Der kommer en landsdækkende kampagne for højere pension fra 6. maj

Har vi brug for et konflikthåndteringskursus

Beslutninger/Bemærkninger

Vi fik en lille god debat om Ældrereformen

FL tager til pårørendemøde i Sorresgade

Ikke brug for konflikthåndtering pt.

Distrikt 4

Årsmøde i Distrikt 4

MH og FL deltog – og svarer gerne på spørgsmål

Referat af mødet + øvrige indlæg (Landsformanden Birger Rasmussen, Landsbestyrelsens kontaktperson Susanne Andersen – distriktskonsulent Karen Skou) kan læses på Distrikt 4's hjemmeside

Beslutninger/Bemærkninger

Absolut ingen bemærkninger – tvivler på alle havde læst referatet

KOU

Ikke umiddelbart noget nyt

Beslutninger/Bemærkninger

OK

Vision 2030

Vores nye pkt. – hvor vi skal prøve at kigge ind i fremtiden f.eks.:

Har vi ressourcer til at matche kommunens politikere og embedsfolk på det ældre- og sundhedspolitiske

Beslutninger/Bemærkninger

Vi arbejder videre

Hvordan skaffer vi nok frivillige – specielt til ovennævnte + bestyrelsesarbejde + formandsemne

Beslutninger/Bemærkninger

Vi arbejder videre

Har vi den rigtige opbygning – hvad kan vi gøre anderledes

Beslutninger/Bemærkninger

Vi arbejder videre

Tale med LJ – FL, KE Vedr. nr2 som webmaster

Øvrige emner

Vores fællesprogram er blevet for omfangsrigt og for dyrt – vi har underskud på at lave programmet

Vi kan ikke få flere sider med den nuværende teknik – ny teknik er væsentlig dyrere

Papirprisen er stadig stigende

Vi mener ikke det er tiden til forhøjelse af annoncepriserne

De øvrige lokalafdelinger for flere arrangementer og aktiviteter.

Derfor skal der laves ændringer

FL's forslag til reducere af sideantallet

- Annoncer bibeholdes i kendt omfang + evt. nye
- Fællesarrangement laves som forside på programmet, eller som indstik – det første er at foretrække – da det ellers nævnt bliver væk (i dag omtaler vi arrangementet 4 gange)
- Teksterne skal minimeres til det der er nødvendigt for kort at beskrive det enkelte arrangement, f.eks. tekstlængde max som vores lokale Nyhedsbrev. Hvis yderligere ønskes - henvises til lokalhjemmeside og udformning af flyer
- Vi kan helt udelade billeder (bortset fra forsiden)

FL har sendt forslaget til de øvrige lokalafdelinger – så de kan komme med andre forslag

Vedhæftet måden vi gør det på i dag med – brev- oversigtsprogram – evt. flyers sammen med programmet

Hvad mener I

Beslutninger/Bemærkninger

Vi går ind for den billige løsning

Der ved siden af har Erik Jensen (programtovholderen) og FL et møde med lokalredaktørerne, hvor KOU's vedtagelse bliver præciseret og hvor vi samtidig fælles bliver enige om strukturen skrifttype mm. (der må et sted være en gammel manual?)

Beslutninger/Bemærkninger

OK

FL har fået en manual til opstart af vores storskærm fra Jan Welling – den bliver lamineret og fastgjort til skærmen – er det dækkende – eller skal der mere til for at I vil bruge skærmen til jeres arrangementer hvor skærm er hensigtsmæssigt – I er selvfølgelig velkomne til at gå ned og øve

Manual vedhæftes

Beslutninger/Bemærkninger

Alle tovholdere prøver – og vender tilbage hvis brug for mere vejledning

På distriktsmødet nævnte formanden fra Esbjerg et samarbejde mellem ÆS, Kommunen og FOF

FL har modtaget materialet og sendt det til Bernt som inspiration til emner der kunne arbejdes med

Vedhæftes

Beslutninger/Bemærkninger

OK

Jeg har flere gange nævnt fordelene ved at udarbejde en arbejdsplan for de arrangementer I er ansvarlige for

Jeg har vedhæftet en meget udførlig plan - den kan bruges som inspiration for de planer jeg synes I skal lave til jeres arrangementer

Beslutninger/Bemærkninger

OK

Skal vi på Facebook – og hvis – hvem vil være redaktør

Beslutninger/Bemærkninger

Vi vil gerne – men mangler en tovholder - Udsat til næste møde

Pkt. 4

Økonomi

HW udsender regnskab og budgetopfølgning

Er der nogen der har spørgsmål

Beslutninger/Bemærkninger

Mangler faktura fra Jazz Dippers

KE kontakter LJ vedr. tidspunkt på dagen for slut tilmelding i booking

Pkt. 5

Nyt fra bestyrelsen + suppleanter

Husk jeg vil meget gerne modtage jeres indlæg som en word-fil

Jeg venter spændt

Fra Lis til mødet 6. maj 2024

Har sørget for, at Knud har fået oplysninger til registrering af ny skubber, Jan Rabjerg, hvilket Knud har meddelt mig er sket.

Fra mødet i Datastuen 8. april: Vi har fået Jørn Mårtensson til at være underviser og Bernt vil også kontakte Flemming Jeppesen

Vi var alle enige om, ikke at gå ind i at hjælpe folk med installering af TV kanaler, da der ikke er nogen af os der vil være kompetente, der er så mange forskellige tv'er.

Har 23. april været på kursus Søgården "Det intelligente/ digitale hjem". Meget spændende, men også skræmmende. Fik set alt det der kunne gå galt også. Der vil blive rundsendt Slides fra kurset hvis nogen er interesseret. Har dog endnu ikke modtaget noget.

Se evt. på YouTube SMARTHUS videoer Rema 1000

Annonce vedr. Keld og Hilda kommer i Ugeavisen på onsdag/torsdag

Jeg har ikke lyst til at stå for en evt. Facebook profil

God idé med forslag til arbejdsplan

OK med manual til opstart af storskærm

Har ændret tekst vedr. Bisiddere i Det sker blad

Accept fra mig til 27. april 25 "Jazz Dippers"

Har fundet noget struktur til fællesprogram, som er vedlagt

Jeg må desværre også melde afbud til møde d. 3. juni

Hav et godt møde. Knus Lis

Beslutninger/Bemærkninger

Vi er 146 frivillige

Vi har fået 2 nye medlemmer og er nu 1294

Indlæg fra KM, MH – liger under nyt fra koordinatører

Pkt. 6

Nyt fra koordinatørerne

Husk jeg vil meget gerne modtage jeres indlæg som en word-fil

Jeg venter spændt

KM

Vedr. Lundtoft

Inga og jeg, har været til møde på Lundtoft den 15. april, med Birgitte Murholm og 2 fra Danske Seniorer.

Vi har fået en liste over aktiviteter for perioden 16/4 til 5/8.

Jeg kan ikke scanne denne oversigt, så jeg tager et foto af de 2 sider, og sender dem som en SMS. Beklager. Jeg prøver at få hjælp til, at finde ud af, hvordan jeg skal gøre det, til næste gang.

Lissy Møgelvang er stoppet som frivillig på Lundtoft. Lissy har en del udfordringer med synet, og har derfor svært ved at hjælpe med banko.

Lundtoft vil gerne låne grilvognen og en grilmester, til et arrangement på Lundtoft den 24. juni. Dette er aftalt med Lis.

Den 23/4 havde jeg et møde med alle frivillige. Vi fik snakket om nogle praktiske ting, og så var der tid til hyggesnak, samt mulighed for at lære hinanden lidt bedre at kende. Vi sluttede af med en let frokost.

Venlig hilsen

Kirsten

Beslutninger/Bemærkninger

OK

MH

Notat til møde 6/5 2024

Demensmaterialer er også afleveret til Netto i Brørup og lederen har fået en kort info.

Efter at Rema 1000 åbner den 6/6 2024 vil jeg også udleve materiale til dem.

Glad Motion ved Ingrid Pedersen har også fået udleveret materiale, bl.a. klistermærker og forskellige nåle og bolsjer.

Generationsmøder.

På skolen går læsningen planmæssigt. Lærerne hjælper til med at finde læsesteder til os.

Så derfor får vi ikke brug for lidt plads i hallen.

Mona er blevet kontaktet af frivilligafd. Om et oplæg til møde i distrikt 4

Beslutninger/Bemærkninger

OK

HW (fra sidste møde)

Lene Frankov er tilmeldt kursus for nye bisiddere. Hun har gjort opmærksom på, at teksten

I Det Sker ændres til teksten under Holsted + at der står lægebesøg

Jeg er blevet kontaktet af Marianne Bager, som gerne vil være bisidder. Men da vi er 8, vil

hun se, om der var andre, der kunne bruge hende.

Har fået opringning fra koordinator for bisiddere i Vejen. Hun var blevet kontaktet fra en fra Hovborg, om det ikke var os, der tog sig af dette. Da henviste jeg til Holsted.

Inviteret til informationsmøde for nye og gamle frivillige på Lundtoft den 23. april kl. 11 af Kirsten.

Beslutninger/Bemærkninger

OK

Pkt. 7

Evaluering

Søndag den 14. april – Banko

Beslutninger/Bemærkninger

OK

Onsdag den 17. april – HCA

Aflyst

Frustration – systemet sagde de var frameldt?

Beslutninger/Bemærkninger

OK

Søndag den 28. april – FrokostJazz

Jeg har fået en stor tak fra Jazz Dippers – som synes det havde været super hyggeligt

Jeg har modtaget mange positive tilkendegivelser

Skal vi engagere dem til søndag den 27. april næste år – det er jo et spis sammen arrangement

Så det må godt give underskud (og det gør det)

Jeg har faktisk sagt ja til dem – under forudsætning af bestyrelsens accept

Beslutninger/Bemærkninger

OK

Pkt. 8

Kommende arrangementer

Søndag den 12. maj – Keld og Hilda

Tovholder FL

Hjælpere HW og IL

Det er et KOU arrangement

Vi har hængt plakater op

Vi har annonce i avisen på torsdag

Vi har i dag udsendt lokalt Nyhedsbrev

Har DQ en vurdering om antal deltagere også fra de andre

Beslutninger/Bemærkninger

Vi bliver ca 240

Onsdag den 22. maj – Havevandring

Tovholder MH

Hjælper BH

Grill FM

Indkøb FL Grillpølser og drikkevarer – MH klarer resten

Plakater

Nyhedsbrev

Beslutninger/Bemærkninger

Søndag den 26. maj – Erik Grip

Tovholder JB

Hjælpere TB, EP, SM, TK, EA, LA

LA henter gerne

Plakater

Nyhedsbrev

Beslutninger/Bemærkninger

Ingen plakater

Kontakt FL hvis spørgsmål

Søndag 9. juni – Leif Maibom

Tovholder LJ

Hjælpere AMM, FM, SM, EM, JM

Plakater

Nyhedsbrev

Beslutninger/Bemærkninger

Kontakt FL hvis spørgsmål

Onsdag den 12. juni – Baldersbæk Plantage

Tovholder KE

Hjælper UW

Grill FM

Indkøb FL

Plakater

Nyhedsbrev

Beslutninger/Bemærkninger

Kontakt FL hvis spørgsmål

Fredag den 21. juni – Cirkusrevy mm

Tovholder

HW

Hjælper KP

Er alt tjekket og på plads

Beslutninger/Bemærkninger

HW undersøger nærmere

Pkt. 9

Eventuelt

Næste møde 10. juni